



Business & Development Consultants

# ΠΡΟΦΙΛ

Ο όμιλος εταιρειών **OECON** ιδρύθηκε το 2003 από μια ομάδα στελεχών με μεγάλη εμπειρία στον τομέα της εταιρικής συμβουλευτικής επιχειρήσεων. Πιο συγκεκριμένα, η εταιρεία μας ειδικεύεται σε συμβουλευτικές υπηρεσίες σχετικά με ένα ευρύ φάσμα επιχειρηματικών δραστηριοτήτων, από την αύξηση των εξαγωγών και των διεθνών συνεργασιών στο εθνικό πρόγραμμα επιχορηγήσεων.

# PROFIL

**OECON GROUP** was established in 2003 by a team of executives with great expertise and experience in the field of Business Consulting of companies. More specifically, our company expertises in Consultant services regarding a wide range of business activities, from the growth of exports and international partnerships to national grants program.

# 概况

OECON集团由一个管理团队组成，成立于2003年，在业务咨询和技术支持方面有着高级的专业知识和经验。具体而言，本公司为各种商业活动，出口产品的发展，国际合作方案，以及关于国家补贴项目等方面的业务提供咨询服务



## ΣΤΟΧΟΣ

Στόχος μας είναι να παρέχουμε υψηλά κριτήρια στις υπηρεσίες Business Consulting που θα δίνουν ιδιαίτερη προσοχή στις ανάγκες και τις ιδιαιτερότητες κάθε επιχειρηματικής κίνησης. Στόχος μας είναι να οργανώσουμε μια Δυναμική Πολιτική Ανάπτυξης για τους πελάτες μας, οι οποίοι ενδιαφέρονται να ακολουθήσουν και να εφαρμόσουν ένα καλά δομημένο αναπτυξιακό σχέδιο. Στη σύνθεση του Ομίλου Εταιρειών OECON συμμετέχουν έμπειροι εκπρόσωποι του Συμβουλευτικού και Τραπεζικού τομέα.

## TARGET

Our target is to provide high requirements of Business Consulting services which will pay particular attention to the needs and particularities of every business move. Our aim is to organize a Dynamic Development Policy for our clients, who are interested to pursue and implement a well-structured development plan. In the composition of OECON GROUP participate experienced representatives of area Consultative and Banking.

## 公司目的

本公司的目标是为客户提供高品质的咨询服务，将重点关注企业发展中每个阶段的特殊需要。我们的目标是，为那些对实现一个结构良好的开发计划感兴趣的客户设置一个具有创新思维的发展政策。为此，一些经验丰富的咨询业与金融行业的代表也参与OECON集团的管理团队。

## Η ΟΜΑΔΑ ΜΑΣ

Η ομάδα μας συμμετέχει ενεργά από το 1993 στην υποστήριξη των επιχειρήσεων σε όλους τους τομείς ανάπτυξης και με την υποστήριξη δημόσιων και ιδιωτικών φορέων. Παράλληλα, δημιουργούμε επικερδές και ασφαλές επιχειρηματικό περιβάλλον σε Ιδιωτικές Επιχειρήσεις και Ιδρύματα, Δημόσια και Ιδιωτικά.

## OUR TEAM

Our team is actively involved since 1993 with the support of businesses in all sectors of growth developments, as with the support of public and private actors. At the same time, we create profitable and safe business environment in Private Companies and Institutions, Public and Private Law.

## 公司人员

1993年起，我们的员工都积极地参与并支持企业在各个领域的发展，其中包括各种国家和私人机构。同时在民营企业，私营机构，以及国际公法和私法之间创造即有利又安全的商业环境。

## ΕΚΤΕΛΕΣΤΙΚΕΣ ΟΜΑΔΕΣ

Δημιουργούμε τη διαφορά εξυπηρετώντας τους πελάτες μας από ομάδες στελεχών που λειτουργούν και εργάζονται με κίνητρο τα καλύτερα αποτελέσματα για αυτούς. Το πρότυπο εργασίας μας είναι να παρέχουμε άριστες υπηρεσίες και ιδέες με υψηλό επίπεδο εμπιστοσύνης. Για περισσότερα από 10 χρόνια, μετράμε την επιτυχία μας με ένα μόνο κριτήριο: την επιτυχία των πελατών μας.

## EXECUTIVES

We create the difference by serving our customers from executives groups operate and work with motivation the best results for our clients. Our model of work is to provide excellent service and ideas with high level of confidence. For more than 10 years, we measure our success by a single criterion: the success of our customers.

## 官员

本公司的特殊性在于以客户的利益为最终目标，尽力提供最佳服务。该信誉卓著的业务模式允许我们为客户提供及时的服务和创新思想。10多年来，本公司衡量成功与否的唯一标准是：我们的客户是否能够取得成功。

## ΟΙ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΜΑΣ

- Τμήμα Οικονομικών Μελετών
- Τμήμα Οικονομικής Ενίσχυσης και Επιχορηγήσεων, πώς θα λάβετε επιχορήγηση για την επένδυσή σας στην Ελλάδα και την Ευρώπη
- Τμήμα διαχείρισης εισαγωγών και εξαγωγών, πώς να βρείτε το προϊόν που θέλετε με τη σωστή τιμή και ποιότητα
- Τμήμα πληροφορικής
- Τμήμα Συμβουλευτικής & Mentoring



## OUR SERVICES

- Department of economical studies
- Department of Subsidies and Grants, how to receive a grant for your investment in Greece and Europe
- Department of import and export management, how to find the product you want at the right price and quality
- IT Department
- Department of Counseling & Mentoring

## 公司部门

- 经济研究部
- 资助管理部，帮助您的公司在希腊或欧洲的投资获得资助
- 进出口部，帮助您寻找价格和质量都适合的产品
- IT 部门
- 专业咨询与指导部门

## ΠΗΓΕΣ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑΣ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗΣ

Συμβουλεύουμε τους οργανισμούς για το πώς, που, και με ποιον θα συνεργαστούν για ένα ευρύ φάσμα παγκόσμιων outsourcing και ευκαιριών off shoring.

Με βάση μια βαθιά κατανόηση των επιχειρηματικών περιβαλλόντων των πελατών, αναπτύσσουμε καινοτόμες λύσεις συστημάτων πληροφορικής που ανταποκρίνονται στις σημερινές ανάγκες και προβλέπουν μελλοντική ανάπτυξη.

### IT SOURCING

We advise organizations on how, where, and with whom to partner for a wide range of global outsourcing and off shoring opportunities. Working from an in-depth understanding of customers' business environments, we develop innovative information system solutions that fulfill present needs and anticipate future growth.

### 欢迎光临OECON GROUP全球采购

获取极具价值的市场资讯

OECON GROUP环球资源通过创建、管理各种有效媒体，  
为买卖双方传递相互结识及交易所需的信息。我们以适当资讯，  
在适当时机，通过适当渠道，连结全球买家及供应商。

## ΣΥΜΒΟΥΛΕΥΤΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ Τ.Π

Διαθέτουμε εξειδικευμένες γνώσεις και μεγάλη εμπειρία στο μάρκετινγκ, τη διοίκηση επιχειρήσεων και τις περισσότερες πτυχές του διαδικτύου και πιστεύουμε ακράδαντα ότι η ηλεκτρονική επιτυχία μιας επιχείρησης απαιτεί συντονισμένες ενέργειες σε όλα τα σχετικά κανάλια και περιοχές.

### IT CONSULTING SERVICES

We have specialized knowledge and extensive experience in Marketing, Business Administration and most aspects of the internet and we firmly believe that a business's online success requires coordinated actions on all relevant channels and areas.

### ΚΥΡΙΑ ΟΦΕΛΗ ΣΥΜΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗΣ Τ.Π

- Σχεδιάστε μια ολιστική στρατηγική στο διαδίκτυο για την επιχείρησή σας για να μεγιστοποιήσετε την επιτυχία
- Αυξήστε την απόδοση των προσπαθειών σας στο Online Marketing
- Ενσωματώστε τις τελευταίες εξελίξεις στον τομέα της πληροφορικής στην ηλεκτρονική σας επιχείρηση

### MAIN BENEFITS OF IT CONSULTING

- Plan a holistic online strategy for your business to maximize success
- Increase the performance of your Online Marketing efforts
- Incorporate the latest IT developments in your online business

### 可行性研究

可行性研究的目的是确定与衡量投资的风险与收益。

可行性研究包括：

- 记录投资资源
- 资源的数量化
- 市场和行业活动分析

## ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ ΔΕΔΟΜΕΝΩΝ

Η ομάδα πληροφορικής μας αναπτύσσει εργαλεία για τη συλλογή, αποθήκευση, διαχείριση, διασφάλιση και διανομή δεδομένων σε υπαλλήλους που χρειάζονται πρόσβαση στις πιο πρόσφατες πληροφορίες για τη λήψη αποφάσεων σχετικά με στρατηγικά, οικονομικά και λειτουργικά θέματα. Αποθηκεύουν τις πληροφορίες της εταιρείας από πηγές όπως αρχεία πελατών, στοιχεία πωλήσεων, έρευνα αγοράς, οικονομικά αρχεία, δεδομένα κατασκευής και απογραφής σε ένα μόνο κέντρο δεδομένων. Η ομάδα δημιουργεί επίσης συνδέσμους για τη συλλογή δεδομένων από τους λιανοπωλητές, τους διανομείς και την αλυσίδα εφοδιασμού, έτσι ώστε οι διαχειριστές να μπορούν να λαμβάνουν αποφάσεις για πωλήσεις, μάρκετινγκ και παραγωγή βάσει των πιο πρόσφατων πληροφοριών.

## DATA MANAGEMENT

Our IT team develops tools to collect, store, manage, secure and distribute data to employees who need access to the latest information to make decisions about strategic, financial and operational issues. They store company information from sources such as customer records, sales data, market research, financial records, manufacturing and inventory data in a single data center. The team also sets up links to collect data from retailers, distributors and the supply chain so that managers can make sales, marketing and production decisions based on the latest information.

## 国际关系

国外的企业与政府机构培养良好的国际关系，对在海外市场发展的企业而言是最主要的先决条件。本公司长期参与外销行业，并通过多年的经验与国际市场上各大企业已建立了广泛的合作关系。因此通过本公司的高端服务，我们的客户可以获得更多的利益，比如企业派遣团，B2B商务会议等

## ΣΧΕΔΙΑΣΜΟΣ ΙΣΤΟΤΟΠΟΥ

Προσφέρουμε web design, ανάπτυξη, διασφάλιση ασφάλειας, ολοκλήρωση υπηρεσιών, συντήρηση και άλλες υπηρεσίες για να εξασφαλίσουμε μια ισχυρή παρουσία στο διαδίκτυο για τις επιχειρήσεις, να ενισχύσουμε τις πωλήσεις, να βελτιώσουμε την προβολή και να αυξήσουμε την πελατειακή μας βάση.

## WEBSITE DESIGN

We offer web design, development, security assurance, service integration, maintenance and other services to ensure a strong online presence for businesses, boost sales, improve visibility and grow customer base.

## 国际展览会

无论您打算以参展商还是客人的身份参加国际展览会，本公司都会为您提供适合您的服务：从帮助您选择符合您的要求的展览会，到设计展馆，以及客户参展期间的陪同服务

## ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΕΦΑΡΜΟΓΩΝ ΓΙΑ ΚΙΝΗΤΑ

Έχουμε τεράστια πείρα στην ανάπτυξη εφαρμογών για iOS, Android, Windows, κινητό backend, ενσωμάτωση διάφορων υπηρεσιών μετά την εκτόξευση.

## ENTERPRISE MOBILE APP CREATION

We have a vast expertise in app development for iOS, Android, Windows, mobile backend, integration of various services post-launch support.

## 产品营销业务

通过本公司与欧洲企业密切的广泛的合作关系，可以为贵公司在海外市场中提供促销产品的促销业务。外销部的任务便是为我们的客户与客户感兴趣的海外企业之间创造坚固稳定的商业合作伙伴关系。

## ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ

Οι επιθέσεις στον κυβερνοχώρο αυξάνονται καθημερινά. Είμαστε όλοι στόχοι για εγκλήματα όπως ιούς ή κακόβουλα προγράμματα. Για να είστε στην καλύτερη δυνατή θέση για επιτυχία, χρειάζεστε μια ολοκληρωμένη σειρά προστασίας Τ.Π. Η OECON GROUP έχει μια αποδεδειγμένη σουίτα και μια επιτροπή τεχνικών προτύπων που αναλύει τακτικά τη σουίτα ασφαλείας μας για να προστατεύσει τους πελάτες μας με βάση τις ανάγκες τους.



## SECURITY SERVICES

Cyber attacks are growing in prominence every day. We are all targets for crimes like hacks, viruses or malware. To put you in the best position for success you need an integrated suite of IT security protection. OECON GROUP has a proven suite and a technical standards committee who regularly analyzes our security suite to protect our clients based on their needs.

## 谈判

商务谈判是指不同的经济实体各方为了自身的经济利益和满足对方的需要,通过沟通、协商、妥协、合作、策略等各种方式,把可能的商机确定下来的活动过程. 销售最重要的工作是认识客户



## CLOUD

Οποιοσδήποτε επιχειρηματίας προσπαθεί πάντα να απελευθερώσει περιορισμένους πόρους για να επικεντρωθεί σε πιο σημαντικά έργα και η τεχνολογία του Cloud μπορεί να είναι μια μεγάλη επιλογή για πολλές εταιρείες. Το Cloud, ως εργαλείο, έχει αποδειχθεί ως μια μεγάλη λύση αποθήκευσης, ειδικά για τις μικρότερες επιχειρήσεις που επιθυμούν να επωφεληθούν από την υπηρεσία σε επίπεδο επιχείρησης με λογικό κόστος. Άλλα χωρίς πλήρη κατανόηση των δυνατοτήτων και των περιορισμών της, μπορεί να προκαλέσει αρνητικές παρενέργειες. Στο OECON GROUP χρησιμοποιούμε ένα σαφές, σύστημα αξιολόγησης για την κατανόηση των επιχειρησιακών αναγκών, του συνολικού κόστους και των απαρτήσεων των χρηστών για να καθορίσουμε την καλύτερη λύση Cloud που ευθυγραμμίζεται με τους στόχους των οργανισμών σας.

## CLOUD

Any business savvy leader is always looking to free up limited resources to focus on more important projects and Cloud technology can be a great option for many companies. The Cloud, as a tool, has proven itself as a great storage solution particularly for smaller businesses looking to benefit from enterprise level service at a reasonable cost. But without a full understanding of its capabilities and limitations, it can cause negative side effects. At OECON GROUP, we utilize a clear, evaluative system to understand a business needs, overall costs and user requirements in order to determine the best Cloud solution that aligns with your organizations goals.



## 市场调查部

该部门与经济调查部有着直接而且密切的合作关系，而该部门的每一次市场调研的目的都是为了能及时提供反映市场状况和发展趋势的正确信息，包括消费行为与客户的倾向，竞争对手的发展状态和各种有益的信息，再将所得信息作为评估外销经营环境的可靠工具，以便客户公司能够顺利地参与并渗透到经营市场中。

## ΚΙΝΗΤΙΚΟΤΗΤΑ

Η κινητικότητα υπάρχει εδώ και πολλά χρόνια. Χρησιμοποιούμε εταιρικά μηνύματα ηλεκτρονικού ταχυδρομείου και αποθηκεύουμε έγγραφα στα τηλέφωνά μας από τις αρχές της δεκαετίας του 2000. Πρόσφατα, οι χειροκίνητες συσκευές υπερβαίνουν τους υπολογιστές σε πωλήσεις και πρέπει να αρχίσουμε να υπολογίζουμε τη στρατηγική, το κόστος και τους κινδύνους που συνεπάγεται η μη τήρηση αυτής της τάσης.

Δύο σημαντικές πτυχές των επιχειρήσεων επηρεάζουν την κινητικότητα: ασφάλεια και αποτελεσματικότητα. Η τηλεργασία και η εργασία από το σπίτι έχει γίνει πολύ δημοφιλής, καθώς οι εργαζόμενοι απαιτούν πιο ευέλικτο χώρο εργασίας και ταξιδεύουν πιο συχνά. Ταυτόχρονα, η προσέγγιση BYOD [Bring-Your-Own-Device] γίνεται όλο και πιο δημοφιλής λόγω της προτίμησης και της αποτελεσματικότητας, αλλά επιπρέπει την ύπαρξη τρωτ, εάν δεν αντιμετωπιστεί σωστά. Λώστε στον εαυτό σας το πλεονέκτημα της ασφαλούς συναλλαγής οποιαδήποτε στιγμή οπουδήποτε.

## MOBILITY

Mobility has been around many years now. We have been using corporate email and pulling up documents on our phones since the early 2000s. Recently hand held devices are outselling computers and we need to start accounting for the strategy, costs and risks that come with not keeping up with this trend.

Two major facets of business affect mobility: security and efficiency. Telecommuting and working from home has become very popular, as employees demand more flexible workspace and travel more often. Simultaneously, the BYOD [Bring-Your-Own-Device] approach is becoming increasingly popular due to preference and efficiency, but it allows for additional holes if not addressed properly. Give yourself the advantage of transacting business securely anytime anywhere.

## 标杆管理的研究（基准研究）

研究基准表示的是将一个公司与另一个发展迅速的公司或多数同类型公司相作比较。这指的是公司整体或企业中的一部分（部门）通过大量的可测量的运行参数来做衡量比较。

## ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΥ ΤΑΧΥΔΡΟΜΙΟΥ

Με την εξωτερική ανάθεση της φιλοξενίας ηλεκτρονικού ταχυδρομείου και της διοίκησης σε εμάς, μπορείτε να εστιάσετε σε πιο στρατηγικά καθήκοντα, γνωρίζοντας ότι φροντίσαμε για την ασφάλεια του ηλεκτρονικού ταχυδρομείου σας και ότι δεν θα αντιμετωπίσετε καθυστερήσεις στην πρόσβαση ή την αποστολή σημαντικών μηνυμάτων.

Κάθε υπηρεσία ηλεκτρονικού ταχυδρομείου είναι μια πλήρως διαχειριζόμενη ηλεκτρονική υπηρεσία. Αυτό σημαίνει ότι η ομάδα εμπειρογνωμόνων μας διαχειρίζεται όλες τις τεχνικές πτυχές της υπηρεσίας για να βεβαιωθεί ότι λειτουργεί με βέλτιστο τρόπο για να εξυπηρετήσει την επιχείρησή σας.

### EMAIL SERVICE

By outsourcing your email hosting and administration to us, you can focus on more strategic tasks, knowing that your email security is taken care of and that you won't experience delays in accessing or sending important emails.

Each of our Email Service is a fully managed, online service. This means our expert team manages all the technical aspects of the service to make sure it's running optimally to serve your business.

### 营销计划

营销计划的重要目标是分析，评估和结合的每一个企业组织中不同的营销要素，特别是：产品，分销，促销，价格，人力资源的结合。

**Trust our experienced team for your investment in Southeast Europe.**

**Trust our experienced team for your purchase of supplies from Greece and the Balkans**

**Trust us to conquer the Mediterranean Markets.**

**Contact: Ms. Tsaltampasi, mail: exports@oecon.gr , china@oecon.gr**

相信我公司经验丰富的团队为您在东南欧实现投资的梦想。

相信我公司经验丰富的团队帮助您在希腊和巴尔干地区创造供应链。

相信我们帮助您征服地中海市场。

联系方式 : Ms.Tsaltampasi, mail: exports@oecon.gr, china@oecon.gr



Business & Development Consultants

90 Giannitson Str., Thessaloniki, GR 54627

Tel: +30 2310 256.360, Fax: +30 2310 222.856

E-mail: exports@oecon.gr & china@oecon.gr

**[www.oecon.gr](http://www.oecon.gr)**

